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Obnova zgrade Doma zdravlja Ivanec te modernizacija lokalnih i županijskih cesta na 

ivanečkom području bile su glavne teme radnog sastanka župana Anđelka Stričaka i 

gradonačelnika Grada Ivanca Milorada Batinića, koji je održan danas u Gradskoj vijećnici 

Ivanec.

- Dva milijuna eura su vrijedna ulaganja Varaždinske županije u osnovnu i srednju školu te

zgradu Doma zdravlja Ivanec u ovoj i prošloj godini. Naravno, na tome se neće stati. 

Pripremamo još dva projekta energetske obnove, objekta Doma zdravlja i županijske 

zgrade u kojoj su smješteni uredi Županije. Ova godina će biti prijelomna za Grad Ivanec i 

cijelo ivanečko područje. Uz to što traje izgradnja kanalizacijske mreže i drugih pratećih 

objekata u sklopu projekta Aglomeracije Ivanec, prošli tjedan su otvorene i ponude za 

izgradnju brze ceste Varaždin – Ivanec – Lepoglava – Krapina, za prvu fazu od Varaždina 

do Cerja Tužnog. Varaždinska županija je kao osnivač OŠ Ivanec pokrenula projekt 



dogradnje koji će omogućiti jednosmjensku nastavu, dok se Grad Ivanec javio na natječaj 

resornog ministarstva za izgradnju dječjih vrtića. Ukupna vrijednost svih tih ulaganja je oko

pola milijarde kuna, uvjeren sam da ivanečko područje nikad nije vidjelo toliko investicija. 

Sve te projekte možemo uspješno realizirati u suradnji, dijalogu, razumijevanju i uvažanju 

svih, od lokalne do državne razine, jer se ulažu sredstva gradskog, županijskog i državnog

proračuna te sredstva iz europskih fondova – istaknuo je župan Stričak, koji je dodao da 

je, kad je u pitanju zaštita okoliša, najznačajnija aktivnosti Županije vezana upravo uz 

ivanečko područje, a to je inicijativa za proglašenje Ivanščice, Strahinjščice, Ravne gore i 

Maceljskog gorja parkom prirode.

Gradonačelnik Batinić je izvijestio o tome što je konkretno dogovoreno.

- Dogovoreno je da se pokreće rekonstrukcija zajedničkih sanitarnih čvorova u Domu 

zdravlja Ivanec, što je investicija vrijedna milijun kuna, koju će Grad sufinancirati s 250.000

kuna. Županija će pokrenuti energetsku obnovu tog objekta, a budući da ima dosta toga 

što treba popraviti, županu i ravnatelju Doma zdravlja Varaždinske županije sam rekao da i

u narednom razdoblju mogu računati na naše sufinanciranje, svake godine po 250.000 

kuna. Što se tiče modernizacije lokalnih i županijskih cesta, sa ŽUC-om kontinuirano 

surađujemo posljednjih 20-ak godina. Grad već sufinancira određene projekte, a danas 

sam županu i ravnatelju ŽUC-a predložio novi model sufinanciranja, što je župan prihvatio.

Naime, svjesni smo da ŽUC ni izbliza ne dobiva onoliko sredstva koliko je to bilo unatrag 

deset do 12 godina, a jednako smo svjesni i stanja lokalnih i županijskih cesta. Stoga sam 

iznio prijedlog da se oformi fond lokalnih samouprava, o čemu će se naknadno 

razgovarati, hoće li se izdvajati jedan do 1,5 posto izvornih prihoda, dva ili tri posto, ovisit 

će o dogovoru, sve s ciljem da se ceste koje koriste naši građani, u razdoblju od sedam do

deset godina dovedu u stanje tehničke kvalitete i sigurnosti prometovanja – istaknuo je 

gradonačelnik Batinić.

Nakon radnog sastanka, župan i gradonačelnik obišli su Dom zdravlja Ivanec, županijsku 

cestu Gačice – Osečka te radove na sanaciji klizišta u naselju Gačice.

- Na području Grada Ivanca trenutno se izvode radovi na sanaciji nekoliko klizišta, a u 

naselju Gačice imamo veliko klizište koje se upravo sanira. U naselju Jerovec radi se na 



postavljanju novog asfalta, a u narednom razdoblju kreću radovi na području Osečke, 

zatim Margečana i Seljanca, dok nas očekuje i nastavak radova u Horvatskom te u 

Bedencu i Jerovcu. Uvjeren sam da ćemo zajedničkim sufinanciranjem sve navedene 

projekte i realizirati. Ove godine Županijska uprava za ceste ulaže više od milijun eura u 

sanaciju klizišta, asfaltnih tepiha te u redovno održavanje prometnica – izvijestio je 

ravnatelj ŽUC-a Tomislav Osonjački.

Dr. sc. Jurica Veronek, ravnatelj Doma zdravlja Varaždinske županije, napomenuo je da je 

sastanak bio vrlo konstruktivan.

- Dogovorili smo daljnje investicije u Domu zdravlja u Ivancu, potrebe su iznimno velike i 

vjerujem da će se kroz godinu dana primijetiti značajni pomaci u odnosu na dosadašnje 

stanje. Od planiranih investicija svakako u planu imamo rekonstrukciju sanitarnih čvorova, 

izmjenu rasvjete, a planiramo i energetsku obnovu zgrade Doma, čime će se značajno 

unaprijediti kvaliteta usluge koju Dom zdravlja može pružiti – naveo je dr. sc. Veronek.

Zadovoljstvo je izrazio i predsjednik Gradskog vijeća Grada Ivanca Zdenko Đuras.

- Ovaj grad je u fokusu kako županijske, tako i državne vlasti. Vrlo bitno je osluškivati 

potrebe građana te njihove želje i potrebe pretočiti u konkretne programe i projekte – 

zaključio je Đuras.
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